
Gümüşhane Valisi Okay Memiş: “Bütün Bölge Müdürlüklerimizin Yaptığı Hizmetlerden
memnunum”

2016 yılı Gümüşhane İl Koordinasyon Kurulu 4. Dönem Değerlendirme Toplantısı,
19  Ekim  2016  Çarşamba  günü  Gümüşhane  Valimiz  Sayın  Okay  Memiş’in
başkanlığında  gerçekleştirildi.
Valilik  Toplantı  Salonunda  gerçekleştirilen  değerlendirme  toplantısına
Belediye Başkan Vekili Yusuf Erdem, Torul Kaymakamı ve Vali Yardımcısı Vekili
Hakan Kafkas, Kelkit Kaymakamı Naif Yavuz, Şiran Kaymakamı Murat Özdemir,
Köse Kaymakamı Turan Soğukoluk, Kürtün Kaymakamı Mehmet Durgut, İl Genel
Meclisi Başkanı Şerif Bayraktar, ilçe belediye başkanları, bölge müdürleri,
kurum  müdürleri,  İl  Genel  Meclisi  üyeleri  ve  sivil  toplum  kuruluşu
temsilcileri  katıldı.
Toplantının açılışında yaptığı konuşmada, bölge müdürlükleri ne kadar güçlü
olursa ilin de o kadar güçlü olacağını ifade eden Vali Okay Memiş; “Trabzon
Karayolları Bölge Müdürlüğü Türkiye’nin en güçlü bölge müdürlüğü olsun ki biz
de  daha  fazla  araç  gereçten,  daha  fazla  hizmetlerden  faydalanalım.  DSİ
Trabzon Bölge Müdürlüğü Türkiye’nin en güçlü bölge müdürlüğü olsun ki bizde
bundan  bir  o  kadar  faydalanalım.  Aynı  şey  İller  Bankası,  Orman  Bölge
Müdürlüğü, Milli Parklar Bölge Müdürlüğümüz için de geçerli. Ben bütün bölge
müdürlüklerimizin Gümüşhane’de yapmış olduğu hizmetlerden memnuniyetimi ifade
etmek isterim.” diye konuştu.
Gümüşhane’deki  yatırımlar  hakkında  bilgi  aktaran  Vali  Okay  Memiş;  2016
yılında kamu kuruluşlarının 3 milyar 508 milyon 269 bin TL proje tutarlı işi
bulunduğunu belirterek, öngörülen ödenek miktarının 396 milyon 158 bin TL
olduğunu ve dönem sonu itibariyle ise 314 milyon 500 bin lira harcandığını
ifade etti.
Kuruluşlar bazında en fazla yatırım harcamasının 198 milyon 753 bin lira ile
Karayolları 10. Bölge Müdürlüğünce yapıldığını ifade eden Vali Memiş; “DSİ
Bölge Müdürlüğü 62 milyon 702 bin lira, Gümüşhane Üniversitesi 23 milyon 574
bin lira, Milli Eğitim Müdürlüğü ise 8 milyon 335 bin lira ile en çok yatırım
yapan kuruluşlar olmuştur. Toplamda 382 proje mevcut iken bunun 123 adedi
bitirilmiş,  187 adet proje devam etmekte, 47 adet proje ihale aşamasında, 24
adet  projeye  ise  henüz  daha  başlanmamıştır.  Sektörel  bazda  yatırım
harcamalarına bakıldığında ise 202 milyon 838 bin lira ulaştırma sektörüne,
61 milyon 783 bin lira tarım sektörüne, 33 milyon 159 bin lira eğitim
sektörüne,  7  milyon  451  bin  lira  ile  diğer  kamu  hizmetlerinde  harcama
yapılmıştır.” dedi.
Yatırım  anlamında  KÖYDES  çalışmalarının  da  sürdüğünü  kaydeden  Vali  Okay
Memiş; “2016 yılında toplam 8 milyon 537 bin TL ödenek KÖYDES çalışmaları
kapsamında  ilimize  gönderilmiş  olup  çalışmalar  hızlı  bir  şekilde  devam
etmektedir. Bu kapsamda 119 yol, 86 içme suyu, 9 atık su, 3 sulama projesi
olmak üzere 217 proje planlandı. Bu projelerden 48 adet yol, 36 adet içme
suyu, 3 adet atık su, 3 adet sulama projesi olmak üzere toplam 90 proje
bitirildi. 47 adet yol, 2 adet içme suyu, 1 adet atık su projesi olmak üzere
70 proje devam etmektedir.  8 adet yol, 2 adet içme suyu, 3 adet kanalizasyon
projesi olmak üzere toplam 13 adet proje ihale aşamasında. 16 adet yol
projesi, 26 adet içme suyu projesi, 2 adet atık su projesi olmak üzere 44
adet  projeye  de  çeşitli  nedenlerden  dolayı  başlanamamıştır.”  şeklinde
konuştu.
2016 yılı Sosyal Destek Programı (SODES) uygulamaları kapsamında da, 2016
yılında 1 milyon 477 bin TL tutarında 10 adet projenin uygulanma olduğunu
ifade eden Sayın Valimiz, “Ayrıca yine Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı (DOKA)
kapsamında da 11 adet projeye 4 milyon 116 bin TL ajanstan destek sağlanmış
durumda.” dedi.
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Yaklaşık 3 saat süren toplantıda daha sonra, DSİ 22. Bölge Müdürü Mahmut
Berber, Karayolları 10. Bölge Müdürü Selahattin Bayramçavuş, İller Bankası
17. Bölge Müdürü Salih Devran, Tapu ve Kadastro Bölge Müdür Vekili İrfan
Hacımemişoğlu, Orman Bölge Müdürü Mümin Döngez ve Doğa Koruma ve Milli
Parklar 12. Bölge Müdürü Mustafa Bulut, bölge müdürlüklerinin Gümüşhane’de
yürüttüğü çalışmalarla ilgili birer sunum yaparak, soruları cevaplandırdılar.
Toplantının sonunda yaptığı değerlendirmede, bir takım eksiklikler olmasına
rağmen  konulara  vakıf  olunduğunu  kaydeden  Vali  Okay  Memiş;  daha  önceki
toplantıda ele alınan konuları birçoğunun çözümlendiğinin görüldüğünü, bu
toplantıda dile getirilen hususların da takipçisi olunacağını belirtti.
(Kaynak: Gümüşhane Valiliği İnternet Sitesi)


